
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 194 

31 Αυγούστου 2022 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. Ενέκρινε όλα τα αιτήματα απασχόλησης Ερευνητικών Συνεργατών, Αναθέσεων Υπηρεσιών 

και Επισκέπτών Σύντομης Διάρκειας που βρίσκονταν στην ημερήσια διάταξη. 

2. Έλαβε γνώση για τις διδακτικές ανάγκες Ειδικών Επιστημόνων για τα μαθήματα του 
Φθινοπωρινού Εξαμήνου 2022/2023 και αποφάσισε τα ακόλουθα: 

Τμήμα ΕΧΡΗΝ: 

Λαμβάνοντας υπόψη την ισχύουσα πολιτική, αποφάσισε ομόφωνα όπως οι ώρες 
διδασκαλίας του Α.Κ. να μην ξεπερνούν τις 8 ώρες θεωρία για όλα τα μαθήματα που θα 
διδάξει για το Φθινοπωρινό Εξάμηνο 2022/2023. Ως εκ τούτου, απέρριψε το αίτημα για 
απευθείας ανάθεση για τη διδασκαλία του μαθήματος «Διοίκηση Λειτουργίας Ναυτιλίας» 
(CFS_334) – (3 ώρες θεωρία / βδομάδα).  

Όσον αφορά τη διεξαγωγή φροντιστηρίων το Πρυτανικό Συμβούλιο ενέκρινε  την απευθείας 
ανάθεση στον Α.Κ. για τη διεξαγωγή φροντιστηρίων για τα μαθήματα «Διοίκηση Λειτουργίας 
Ναυτιλίας» (CFS_334) – (1 ώρα Φροντιστήριο) και «Ναυλώσεις» (CFS_335) – (2 ώρες 
Φροντιστήριο). 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο,  αποφάσισε ομόφωνα όπως γίνει προσπάθεια για τη διδασκαλία 
των μαθημάτων να γίνει από άλλο  μέλος του ακαδημαϊκού προσωπικού.  

Κέντρο Γλωσσών: 

Απευθείας ανάθεση στην Π.Β. για τη διδασκαλία του μαθήματος ελληνικής γλώσσας για το 
κοινό στο πλαίσιο της σύναψης συμφωνίας μεταξύ του ΤΕΠΑΚ και της Εταιρείας Payabl. Τα 
μαθήματα θα έχουν συνολική διάρκεια 39 ώρες από 1/9/2022 μέχρι 12/1/2023, 2 
ώρες/βδομάδα.   

3. Ενέκρινε τις ανάγκες συνεργατών εκπαιδευτικών για το ΑΞΙΚ, για το Φθινοπωρινό Εξάμηνο 
2022/2023, σύμφωνα με τον πίνακα που έχει υποβληθεί. Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο 
διευκρινίζει ότι θα πρέπει να ληφθεί υπόψη ότι η έναρξη του ακαδημαϊκού εξαμήνου στο 
ΑΞΙΚ θα είναι τον Οκτώβριο και ότι θα πρέπει να γίνουν ενέργειες ότι τα ποσά θα 
καταβληθούν από το ΥΠΠΑΝ.   

4. Έλαβε γνώση και ενέκρινε τα πρακτικά αξιολόγησης για τους Ειδικούς Επιστήμονες Έργου, 
σύμφωνα με τα παραρτήματα που υποβλήθηκαν. Το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι 
οι επιστολές θα υπογραφούν από τον ΔΔΟ. 



 

 

5. Ενέκρινε τις εισηγήσεις της Επιτροπής Έρευνας και Καινοτομίας που λήφθηκαν κατά την 102η 
συνεδρία της και αφορούν αιτήματα για ερευνητικά θέματα για ποσά μέχρι €10.000, όπως 
παρουσιάζονται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί, με τις εξής αλλαγές:    

• Όσον αφορά το αίτημα του Λέκτορα Α.Κ. το Πρυτανικό Συμβούλιο θεωρεί ότι 
εμπίπτει σε εξωπανεπιστημιακή δραστηριότητα  

• Όσον αφορά το αίτημα του Αναπληρωτή Καθ. Σ.Γ., το Πρυτανικό Συμβούλιο 
αποφάσισε ομόφωνα (α) όπως οι δαπάνες, μέχρι την υπογραφή του συμβολαίου, καλυφθούν 
από το ταμείο ερευνητή του και (β) με την υπογραφή του συμβολαίου τα λεφτά που θα έχουν 
δαπανηθεί θα πρέπει να επιστραφούν στο ταμείο ερευνητή από τα έσοδα του 
προγράμματος. 

6. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής Έρευνας και Καινοτομίας αναφορικά με την 
επιχορήγηση διδακτορικών φοιτητών για συμμετοχή σε συνέδριο όπως παρουσιάζεται στο 
σημείωμα που έχει υποβληθεί. 

7. Ενέκρινε την εισήγηση της Επιτροπής Έρευνας και Καινοτομίας για καταβολή ύψους €450 από 
το κονδύλι Έρευνας και Ανάπτυξης για κάλυψη επιπλέον εξόδων των τριών αξιολογητών για 
εξέταση πρότασης στο πρόγραμμα «ΜΕΤΑΔΙΔΑΚΤΩΡ» 2021, η οποία εκ παραδρομής δεν είχε 
αξιολογηθεί κατά τη διαδικασία αξιολόγησης των προτάσεων για το 2021.   

8. Έλαβε γνώση αιτήματος υποβολής προς το ΥΠΑΝ για μεταφορά πιστώσεων στον 
Προϋπολογισμό 2022 και υποβάλλει με θετική εισήγηση στη Σύγκλητο για λήψη τελικής 
απόφασης. 

9. Έλαβε γνώση αιτημάτων μεταφορών Πίνακα Γ / 2022 και υποβάλλει με θετική εισήγηση στη 
Σύγκλητο για λήψη τελικής απόφασης. 

10. Ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίας της Ειδικής Επιτροπής Επιλογής για Υποτροφίες 
Ακαδημαϊκής Αριστείας για διδακτορικές σπουδές. 

11. Ενέκρινε το αίτημα του Μ.Χ., μέλος Ειδικού Εκπαιδευτικού Προσωπικού για καταβολή 
οδοιπορικών για τις μετακινήσεις στα αγροκτήματα του Τμήματος ΓΕΒΕΤ και εξουσιοδότησε 
τον ΔΔΟ όπως  χειριστεί το θέμα ως προς τον τρόπο  κάλυψης των εξόδων. 

12. Ενέκρινε την εισφορά ύψους €300 για αγορά λαχνών του Κέντρου Ενημέρωσης  και 
Θεραπείας Εξαρτημένων Ατόμων (ΚΕΝΘΕΑ). 

13. Αποφάσισε ομόφωνα όπως παραπέμψει το θέμα στην επόμενη του συνεδρία για να ληφθεί 
υπόψη προηγούμενη απόφαση του για το θέμα καθώς επίσης και η άποψη της ΥΟικ. 



 

 

14. Ενέκρινε την αύξηση του προϋπολογισμού σε €55.000 + ΦΠΑ στο πλαίσιο του πιλοτικού 
έργου εμπορευματοκιβωτίων και το υποβάλλει με θετική εισήγηση στην Επιτροπή 
Οικονομικών Συμβουλίου για λήψη τελικής απόφασης. 

15. Αποφάσισε ομόφωνα όπως παραπέμψει το θέμα της συνδιοργάνωσης του ετήσιου 

συνεδρίου CyTEA στην ΥΣΦΕ για χειρισμό.   

16. Ενέκρινε το αίτημα για δωρεάν παραχώρηση αιθουσών για διοργάνωση διεθνούς συνεδρίου 
RiE 2023, νοουμένου ότι το Πανεπιστήμιο θα συμμετέχει είτε ως υποστηρικτής είτε ως 
συνδιοργανωτής. 

17. Έλαβε γνώση για τον απολογισμό του ΟΠΑΠ Run4All και αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει 
την αποζημίωση των εξόδων όπως παρουσιάζονται στο σημείωμα που υποβλήθηκε. 

18. Θεωρεί ότι οι δράσεις που αφορούν την προσέλκυση χορηγιών δεν έχουν πετύχει τους 
στόχους που είχαν τεθεί  και αναμένει στρατηγικό μάρκετινγκ πλάνο της ΥΕΠΔ στο οποίο θα 
τεθούν συγκεκριμένοι στόχοι και χρονοδιαγράμματα υλοποίησης τους. 

19. Ενέκρινε τη συμμετοχή του ΤΕΠΑΚ στη Διεθνή Έκθεση Θεσσαλονίκης, σύμφωνα με το 
παράρτημα που υποβλήθηκε.   

20. Ενέκρινε το αίτημα της Μ.Β., μέλος ΕΕΠ στο Τμήμα Χημικών Μηχανικών, για παροχή 
Συμβουλευτικών Υπηρεσιών στο προς το ΣΑΛΑ. 

21. Ενέκρινε το αίτημα του Αναπληρωτή Καθ. Α.Χ. στο Τμήμα Χημικών Μηχανικών, για παροχή 
Συμβουλευτικών Υπηρεσιών προς το ΣΑΛΑ. 

22. Ενέκρινε το αίτημα του Επίκουρου Καθ. Ι.Β. στο Τμήμα Χημικών Μηχανικών, για παροχή 
Συμβουλευτικών Υπηρεσιών προς το ΣΑΛΑ. 

23. Ενέκρινε το αίτημα της Επίκουρης Καθ. Ι.Ν. στο Τμήμα Επικοινωνίας και Σπουδών Διαδικτύου, 
για παροχή Συμβουλευτικών Υπηρεσιών προς το Συμβούλιο Υδρατοπρομήθειας Λεμεσού. 

24. Ενέκρινε το αίτημα της Μ.Β., μέλος ΕΕΠ στο Τμήμα Χημικών Μηχανικών, για παροχή 
Συμβουλευτικών Υπηρεσιών προς το Συμβούλιο Υδρατοπρομήθειας Λεμεσού. 

25. Ενέκρινε το αίτημα της Α.Π., Μέλος Ειδικού Εκπαιδευτικού Προσωπικού στο Κέντρο Γλωσσών 
για συν-επίβλεψη διδακτορικής διατριβής στο Πανεπιστήμιο Μάλτας και, λαμβάνοντας 
υπόψη ότι η δραστηριότητα αφορά honorarium, η έγκριση δίδεται με εξαίρεση της αποκοπής 
του ποσοστού που προβλέπεται στη σχετική πολιτική. 



 

 

26. Ενέκρινε την κάλυψη των εξόδων συμμετοχής του Πρύτανη στην 100η σύνοδο των 
Πρυτάνεων Ελληνικών Πανεπιστημίων, που διοργανώθηκε στο Πολυτεχνείο Κρήτης από τις 
18-20 Ιουλίου 2022, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε. 

27. Ενέκρινε τη συμμετοχή του Πανεπιστημίου στη φιλανθρωπική συναυλία του Πολυδύναμου 
Κέντρου «Άγιος Ιωάννης ο Ελεήμων» της Ιεράς Μητρόπολης Λεμεσού, με την αγορά 200 
εισιτηρίων, ύψους €10 ανά εισιτήριο, τα οποία θα διατεθούν στους φοιτητές.  Η κάλυψη των 
εξόδων θα καλυφθεί από το κονδύλι 3/345. 

28. Έλαβε γνώση σημειώματος όσον αφορά την προσφορά του αυτοχρηματοδοτούμενου 
μεταπτυχιακού προγράμματος Μάστερ στα Ναυτιλιακά και Χρηματοοικονομικά το οποίο θα 
προσφερθεί στη Λάρνακα και αποφάσισε ομόφωνα όπως η προσφορά του προγράμματος 
πραγματοποιηθεί σε part-time basis χωρίς οικονομικές αποκοπές από το Πανεπιστήμιο για 
το ακαδημαϊκό έτος 2022/2023.   

Όσον αφορά τα υπόλοιπα αιτήματα το Πρυτανικό Συμβούλιο θεωρεί ότι ισχύ η πολιτική για 
τα αυτοχρηματοδοτούμενα προγράμματα. 

29. Ενέκρινε την καταβολή αμοιβής επιτήρησης στην Εξωτερική Συνεργάτιδα Γ.Α. ύψους €120 για 
υπηρεσίες που προσφέρθηκαν στις γραπτές εξετάσεις για πλήρωση θέσεων στον Οργανισμό 
Νεολαίας Κύπρου.   

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο δίδει οδηγίες στην ΥΑΔ να μην αναλάβει επιπλέον έργα 
μέχρι νεότερης απόφασης 

30. Ενέκρινε τη δημιουργία Confucius Institute στο ΤΕΠΑΚ σύμφωνα με το σημείωμα που 
υποβλήθηκε. 

31. Ενέκρινε τη θέση αρχής ότι όλη η επίσημη εισερχόμενη και εξερχόμενη αλληλογραφία του 
Πανεπιστημίου πρέπει να καταγράφεται στο σύστημα του κεντρικού αρχείου και να 
αρχειοθετείται. Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο αναμένει από την ομάδα εργασίας που 
έχει συσταθεί για το εν λόγω θέμα, να ετοιμάσει προσχέδιο πολιτικής αρχειοθέτησης 
επίσημης αλληλογραφίας ΤΕΠΑΚ (στην πολιτική θα πρέπει να οριστεί ποια αλληλογραφία 
θεωρείται επίσημη). 

32. Έλαβε γνώση και αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει τη σύναψη διμερών συμφωνίας 
συνεργασίας με τους ακόλουθους οργανισμούς: 

1. Πανεπιστήμιο Δυτικής Αττικής 

2. Unesco Chair Cultural Diversity and Intercultural Dialogue for a Culture of Peace 

33. Ενέκρινε το αίτημα για συνδιοργάνωση του 28ου Ευρωπαϊκού Συνεδρίου Οικονομικών του 
Περιβάλλοντος μεταξύ του Ινστιτούτου Κύπρου και του ΤΕΠΑΚ για την περίοδο από 27-30 
Ιουνίου 2023.  



 

 

Όσον αφορά την επιμέρους τεχνική στήριξη, το Πρυτανικό Συμβούλιο θεωρεί ότι θα πρέπει 
γίνει διαβούλευση με τις αρμόδιες υπηρεσίες του Πανεπιστημίου και σε περίπτωση παροχής 
υπηρεσιών, το θέμα να επανέλθει στο Πρυτανικό Συμβούλιο για να υπολογιστούν τα κόστη. 

34. Ενέκρινε την εκδήλωση «Κοινωνία του Βιβλίου», σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε. 

35. Λαμβάνοντας υπόψη τις αυξημένες ανάγκες της ΥΣΠΤ, αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει 
το αίτημα για μίσθωση υπηρεσιών για γραμματειακή υποστήριξη για την περίοδο από 
Σεπτέμβρη μέχρι Δεκέμβρη 2022. 

36. Ενέκρινε το αίτημα, κατ’ εξαίρεση της διαδικασίας, για επιπρόσθετη (επιπρόσθετες 250 ώρες) 
φοιτητική απασχόληση στην Α.Θ., λαμβάνοντας υπόψη τις αυξημένες ανάγκες υποστήριξης 
του CUTing Edge και την εμπειρία που έχει αποκτήσει η συγκεκριμένη φοιτήτρια. 

37. Ενέκρινε την εισήγηση για καθορισμό πλαισίου εντός του οποίου θα πραγματοποιούνται οι 
επισκέψεις τον αντιπροσωπειών των υποψήφιων προέδρων κατά τη διάρκεια της 
προεκλογικής περιόδου. Το Πρυτανικό Συμβούλιο εξουσιοδοτεί τον Πρύτανη να συζητήσει το 
σχετικό πλαίσιο και με τον Πρόεδρο του Συμβουλίου. 

38. Στη βάση της ισχύουσας  διαδικασίας, εξέτασε το αίτημα του Ν.Σ., ΠΥΑΔ και υποβάλλει θετική 
εισήγηση στο Συμβούλιο για παραχώρηση άδειας άνευ απολαβών για περίοδο έξι μηνών από 
01/11/2022 μέχρι 30/04/2023.   

39. Αποφάσισε ομόφωνα τη μεταφορά άμεσα του μηχανήματος CNC Router από τους χώρους 
του Τμήματος ΠΟΛΥΓΡΑΤ στους χώρους του Τμήματος ΜΗΜΕΜΥ (στο Κτήριο Συκοπετρίτη). 
Με την εγκατάσταση του εξοπλισμού, αυτός να προσφερθεί για κοινή χρήση από φοιτητές 
και ακαδημαϊκούς των δυο Τμημάτων. Το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι η ΥΔΠ να 
κάνει όλες τις απαραίτητες διευθετήσεις για την άμεση μεταφορά του εξοπλισμού και το 
Τμήμα ΜΗΜΕΜΥ θα πρέπει να κάνει όλες τις απαραίτητες διευθετήσεις ούτως ώστε να έχουν 
πρόσβαση στον εξοπλισμό και τα μέλη του ΠΟΛΥΓΡΑΤ. 

40. Λαμβάνοντας υπόψη τη χρήση της ψηφιακής κάρτας στο ΤΕΠΑΚ, αποφάσισε ομόφωνα όπως 
εγκρίνει την επέκταση συνεργασίας όπως παρουσιάζεται στο σημείωμα που έχει υποβληθεί. 

41. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εγκρίνει τη συμμετοχή του Πανεπιστημίου στο φιλανθρωπικό 
αγώνα δρόμου AMIANTOS CHARITY RUN 2022, σύμφωνα με το σημείωμα που υποβλήθηκε. 

42. Ενέκρινε το αίτημα από την Πρεσβεία της Ρουμανίας για δημιουργία έδρας με έμφαση τη 
ρουμανική γλώσσα και πολιτισμό στο ΤΕΠΑΚ, με χρηματοδότηση από το κράτος της 
Ρουμανίας. Όσον αφορά τη διαμονή, το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι, το 
Πανεπιστήμιο δε μπορεί να δεσμευτεί. 

 


